
دولت  است  معتقد  یازدهم  مجلس   ۹۰ اصل  کمیسیون  عضو 
همسایه  کشورهای  با  تجاری  روابط  توسعه  به  اخیر  سالهای  در 
اعتقادی نداشته و این هم یکی از دلایل اصلی مشکلات بوجود 

آمده برای اقتصادمان است.
کشورهای  با  تجاری  روابط  گسترش  عدم  به  میرسلیم  مصطفی 
همسایه در سالهای اخیر اشاره کرد و گفت: دولت هیچ اعتقادی به 
روابط با کشورهای همسایه نداشته و به همین دلیل هم مناسبات 

تجاری با کشورهای منطقه  را تقویت نکرده است.

وی در ادامه افزود: متاسفانه نگاه دولت به آمریکا بوده و البته ته 
دل آن نیز با اروپا است و متاسفانه الان متوجه شدند که بایستی 
دیگر  که  کند  تقویت  منطقه  کشورهای  با  را  خود  تجاری  روابط 
در  شمیرانات  و  ری  تهران،  مردم  نماینده  ندارد.  خاصی  ارزش 
با  به فکر گسترش روابط  تازه  یازدهم اظهار کرد: دولت  مجلس 
ساده ای  مسئله  هم  امر  این  شدن  عملیاتی  که  شده  همسایگان 
نیست؛ زیرا عراق تا حدود زیادی تحت تاثیر آمریکا قرار دارد چون 
نیروهایی آمریکایی هنوز در این کشور هستند و عراق نمی تواند 

به صورت مستقل تصمیم گیری کند، اما انجام این کار هم بهتر 
از "هیچ" است. میرسلیم به تاثیر روابط تجاری با کشورهای در 
اقتصادمان اشاره و اظهار کرد: روابط با کشورهای همسایه می تواند 

در پیشبر اهداف اقتصادی کشورمان تاثیر بسزایی داشته باشد.
این نماینده مردم در مجلس دهم در ادامه افزود: گردش اقتصادی 
بتوانیم  ما  اگر  که  بالاست  بسیار  همسایه  کشورهای  تجاری  و 
یک دهم آن را به خودمان اختصاص دهیم بسیاری از مشکلات 

اقتصادی ما  حل خواهد شد.

نماینده مردم ماکو و چالدران در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
با سیاست هایی  ارز گفت: دولت می تواند  به نوسانات اخیر قیمت 
انجام  را  اقدامات لازم  ارز  همچون محدود کردن محل مصارف 

دهد و اگر بخواهد می تواند قیمت ارز را کنترل کند.
اینکه  بیان  با  ارز  بازار  اخیر  نوسانات  خصوص  در  علیپور  محمد 
پیش تر آقای همتی گفته بودند این نوسانات موقتی بوده و خیلی 
روی این وضعیت حساب نشود، اظهار کرد: بازار ارز ما یک بازار 
همخوانی  اقتصادی  شرایط  و  وضعیت  با  خیلی  و  است  هیجانی 
مباحث سیاسی  از  تاثیراتی  اکنون  مثال ممکن است  برای  ندارد. 

هسته ای  فعالیت های  درباره  حکام  شورای  اخیر  بیانیه  همچون 
ایران در این حوزه شاهد باشیم، اما بعضا اتفاقی در عالم اقتصاد 
وجود  هم  نوساناتی  است  ممکن  این که  وجود  با  نمی دهد  رخ 
به  ارز  قیمت  بازگشت  امکان  اگرچه  داد:  ادامه  وی  باشد.  داشته 
در  که  است  این  دولت  اراده  ولی  نیست،  قبل مشخص  وضعیت 
این  در  اگرچه دولت کاملا  اداره کند.  را  بازار  این شرایط فضای 
این عضو کمیسیون  اظهارنظری نمی کند.  باره سکوت می کند و 
اقتصادی مجلس افزود:  وضعیت محل مصارف ارز بر بازار تقاضا 
تاثیر می گذارد که مدیریت این محل نیز در اختیار دولت است و 

دولت می تواند آن را مدیریت کند، یعنی می تواند محل مصارف را 
محدود کند. نماینده مردم ماکو و چالدران اظهار کرد: اکنون یک 
کششی در تقاضا وجود دارد که قیمت ها افزایش پیدا کرده است. 
اگر دولت بخواهد می تواند قیمت ارز را کنترل کند. اگرچه همان 
طور که اشاره کردم در کنار این موارد تاثیرات سیاسی و هیجانی 
بر این بازار وجود دارد و گرنه هیچ اتفاقی در عالم اقتصاد نیفتاده و 
سیاست های ارزی دولت تا به امروز توانسته بر بازار حاکم بوده و یا 
کنترلی را ایجاد کند، در واقع وضعیت به گونه ای نیست که کنترل 

از دست خارج شده باشد.

مدیرکل دفتر حقوقی ستاد مبارزه با مواد مخدر معتقد است: قانون 
مبارزه با قاچاق مواد مخدر پویا نیست و عقب تر از پدیده قاچاق 

حرکت می کند.
محمد ترحمی با اشاره به اینکه پدیده شوم اعتیاد در رأس آسیب 
های اجتماعی کشور قرار دارد گفت: این موضوع به اندازه ای مهم 
معظم  مقام  ویژه  به  مسئولان  تأکید  مورد  آن  با  مبارزه  که  است 
رهبری قرار گرفته است.وی معضل اعتیاد و معتادان را معلول پدیده 
قاچاق دانست و گفت: قاچاق پدیده پویایی است، اما متاسفانه قانون 

از پدیده قاچاق  از این پویایی برخوردار نیست و عقب تر  مربوطه 
حرکت می کند. ترحمی عدم به روز رسانی فهرست مواد مخدر را از 
جمله عقب ماندگی های قانونی در این حوزه دانست و گفت: به روز 
رسانی فهرست مواد مخدر یک پروسه سخت و طولانی در مجلس 
شورای اسلامی دارد و اگر این کار به ستاد مبارزه با مواد مخدر واگذار 
شود ما مواد ورودی جدید را سال به سال و همگام با افزایش و تغییر 

نوع ثبت خواهیم کرد.
ترحمی ضمن انتقاد از اینکه اشَکال مجازات با فهرست مواد مخدر 

غیرقانونی همخوانی ندارد به ذکر مثالی در این خصوص اشاره و بیان 
کرد: به عنوان مثال مخدر شیشه سال ۱۳۸۳ به ایران وارد شد، اما 
شش سال بعد یعنی در سال ۱۳۸۹ در لیست مواد مخدر لحاظ شد.

مدیرکل دفتر حقوقی ستاد مبارزه با مواد مخدر که در یک برنامه 
رادیویی صحبت می کرد، با انتقاد از نحوه برخورد با قاچاقچیان مواد 
مخدر، گفت: بزرگترین انگیزه قاچاقچی بحث مالی قضیه است و در 
مبارزه با قاچاق هم دقیقاً باید همین انگیزه را هدف گرفت و سود 

مادی آن ها را کاهش داد.

فاصله گذاری   بهداشت ،  "رعایت  بهداشت  وزارت  درمان  معاون 
با  مبارزه  برای  بهداشت  وزارت  مهم  اولویت   ۳ را  و  ماسک" 

دانست. کرونا 
معاون درمان وزارت بهداشت بیان کرد: انجام آزمایش اختصاصی 
برای  صرفاً  تست  این  و  ندارد  ضرورت  افراد  همه  برای  کرونا 
کسانی انجام می شود که با تجویز پزشک نیاز به قطعیت تشخیص 
انجام  کوویدـ ـ۱۹ دارند. تجارب ملی و بین المللی نشان داده که 
افراد  مرگ ومیر  کاهش  در  تأثیری  تشخیصی  تست های  گسترده 
نداشته است.وی با ابراز اینکه حجم خدمات ارائه شده به بیماران 
تأکید  است،  فوق العاده  زاهدان  بیمارستان های  در  کرونا  به  مبتلا 
فاصله گذاری  فردی،  بهداشت  دستورالعمل های  رعایت  کرد: 

علامت دار  افراد  جداسازی  و  شناسایی  و  اجتماعی  هوشمند 
مرگ ومیر  کاهش  و  جدید  موارد  کاهش  برای  راهکار  مهم ترین 
است.جان بابایی اضافه کرد: بیش از چهار ماه مداوم است که کادر 
درمان دانشگاه های علوم پزشکی و از جمله همکارنمان در زاهدان 
هستند.  کرونامثبت  و  تنفسی  بیماران  به  خدمات  ارائه  حال  در 
را  بلوچستان  و  در سیستان  بستری  بیماران  از  قابل توجهی  تعداد 
افراد جوان و  میانسال تشکیل می دهند؛ این واقعیت نشان دهنده 
چرخش ویروس در جامعه است و ضرورت توجه بیشتر به رعایت 
تمام  با  داد:  ادامه  وي  می دهد.  نشان  را  فیزیکی  فاصله گذاری 
با  جدید  موارد  بروز  از  پیشگیری  پیش بینی ها،  و  تمهیدات  این 
رعایت بهداشت فردی، فاصله گذاری هوشمند اجتماعی و استفاده 

از  درصدی  به هرحال  چون  ماست؛  اولویت  مهم ترین  ماسک  از 
مبتلایان با وجود دریافت کامل ترین و بهترین خدمات درمانی هم  

ممکن است جان خود را از دست بدهند.

ارز  تغییر  است  معتقد  مجلس  معادن  و  صنایع  کمیسیون  عضو 
های  هزینه  گرانی  جز  ثمره ای  نیمایی،  به  دولتی  از  تایر  واردات 

حمل و نقل و در نتیجه قیمت تمام شده تولید ندارد.
مجلس  معادن  و  صنایع  کمیسیون  عضو  کیا  حسینی  سیدجواد 
از حذف  انتقاد  با  ملت  با خبرنگار خبرگزاری خانه  در گفت وگو 
ارز دولتی برای واردات لاستیک و مواد اولیه مورنیاز تولید آن، 
تلخی  تجربه  گذشته  سال های  در  کشور  اینکه  علیرغم  گفت: 
مانند تحصن رانندگان به دلیل گرانی، نبود لاستیک و... داشته 
برای  موردنیاز  ارز  گرانی ها،  به  توجه  بدون  دوباره  دولت  اما 
به دوم منتقل کرده است که  اول  از گروه  را  واردات لاستیک 

نیمایی تخصیص  ارز  تایر،  واردات  برای  این تصمیم  به موجب 
داده می شود.

آنجایی  از  افزود:  اسلامی  در مجلس شورای  نماینده مردم سنقر 
که تکنولوژی موردنیاز برای تولید لاستیک خودروهای سنگین در 
کشور وجود ندارد، تغییر ارز وارداتی از دولتی به نیمایی، ثمره ای 
جز گرانی هزینه های حمل و نقل و در نتیجه قیمت تمام شده 

تولید ندارد.
* حذف ارز دولتی از واردات لاستیک بی تدبیری دولت است

ارز دولتی برای وادرات لاستیک را بی تدبیری دولت  وی حذف 
دانست و اظهار کرد: دولت باید نسبت به این تصمیم تجدیدنظر 

کمیسیون  کمیسیون ها،  شدن  فعال  با  صورت  این  غیر  در  کند 
نحوه  این  به  و  کرده  ورود  موضوع  به  مجلس  معادن  و  صنایع 

تصمیم گیری خاتمه می دهد.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم درباره برخی انتقادات مبنی 
بر اینکه دولت باید به جای تخصیص ارز دولتی برای واردات تایر، 
کند،  استفاده  داخلی  تولیدکنندگان  از  حمایت  برای  اعتبار  این  از 
سنگین  خودروهای  لاستیک  تولید  زمینه  مادامی که  کرد:  اضافه 
در داخل کشور فراهم نشده، نمی توان از واردات تایر جلوگیری 
کرد اما با حمایت از تولیدکنندگان داخلی زمینه تحقق این مهم 

فراهم خواهد شد.
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سخنگوی وزارت بهداشت :
تست کرونای 2هزار و 573 نفر مثبت شد

به  جدید  مبتلای  شناسایی 257۳  از  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
ویروس کرونا ظرف 24 ساعت گذشته خبر داد.

لاری سخنگوی وزارت بهداشت گفت: بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، دو هزار و 57۳ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور 

شناسایی شد که یک هزار و ۳۱۹ مورد بستری شدند.
به این ترتیب مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به 2۰7 هزار و 

525 نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت خاطرنشان کرد: متاسفانه در طول 24 
ساعت گذشته، ۱۱۹ بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و 

مجموع جان باختگان این بیماری به ۹ هزار و 742 نفر رسید.
البته این در حالی است که خوشبختانه تا کنون ۱۶۶ هزار و 427 نفر 

از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.
به گفته لاری 2۸۹۸ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در وضعیت 

شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
تا کنون یک میلیون و 44۹ هزار و 42۰ آزمایش تشخیص کووید۱۹ 
در کشور انجام شده است. سخنگوی وزارت بهداشت تصریح کرد: 
در  آذربایجان شرقی  و  کرمانشاه  هرمزگان،  استانهای خوزستان، 
وضعیت قرمز قرار دارند و در استانهای فارس و کرمان شاهد افزایش 

موارد ابتلا به کووید۱۹ هستیم.

فرمانده نیروی دریایی سپاه :
دوران دست درازی

 به کشتی های ایرانی تمام شده است
فرمانده نیروی دریایی سپاه گفت: به دنبال ایجاد پایگاه دائمی در 
اقیانوس هند نیز هستیم و این مهم را تا پایان امسال عملیاتی خواهیم 

کرد.
دریادار پاسدار علی رضا تنگسیری اظهار کرد: به نیروی دریایی سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی ابلاغ مأموریت شده تا در آبهای دوردست 

حضور یافته و این حضور دائمی باشد.
وی افزود: اعزام ناوگروه از سوی نیروی دریایی سپاه به آبهای دور 
دست در گذشته انجام شده است و ناوگروه دوم ما نیز به آبهای 

اقیانوس هند اعزام شد.
فرمانده نیروی دریایی سپاه با بیان این که این اقدام حسب تدبیر 
فرماندهی معظم کل قوا صورت می گیرد، خاطرنشان کرد: برادران 
ما در نیروی دریایی ارتش این اقدام را بارها انجام داده اند و سپاه نیز 

در راستای مسؤولیت های خود این موضوع را در دستور کار دارد.
دائمی  پایگاه  ایجاد  دنبال  به  داشت:  عنوان  تنگسیری  سردار 
در اقیانوس هند هستیم و این مهم را تا پایان امسال عملیاتی 

خواهیم کرد.
وی در همین زمینه با اشاره به تکرار چندین نوبت مزاحمت از سوی 
و  ماهی گیران  برای  بیگانه  از شناورهای  بعضی  و  دریایی  دزدان 
لنج داران ایرانی در آبهای دریای عمان و در دهانه اقیانوس هند، 
تصریح کرد: سپاه دیگر اجازه چنین تعدی هایی را با حضور قدرتمندانه 

خود در اقیانوس هند و دریای عمان نخواهد داد.
فرمانده نیروی دریایی سپاه گفت: این حضور در مسیر تحقق فرامین 
رهبر معظم انقلاب اسلامی در راستای تحقق ظرفیت های نیروی 
دریایی راهبردی است و ما با تأمین امنیت و ایجاد پایگاه دائمی در 
اقیانوس هند، بستر بهتری را برای حضور ویژه تر صیادان و واحدهای 

صید صنعتی کشورمان در اقیانوس ها فراهم خواهیم کرد.
 

در قالب حمایت از مستاجران ؛
2 بسته حمایتی برای 

بازار مسکن در راه است
برای  حمایتی  سیاستی  بسته  دو  ارائه  از  شهرسازی  و  راه  وزیر 

ساماندهی بازار مسکن و حمایت از مستاجران خبر داد.
محمد اسلامی در پاسخ به این پرسش که دولت و وزارت راه و 
شهرسازی چه برنامه ای برای ساماندهی بازار مسکن و حمایت 
از مستأجران دارند، اظهار کرد: در این راستا دو بسته سیاستی و 
حمایتی جهت ساماندهی و حمایت از اجاره نشین ها در دستور کار 

دولت قرار دارد.
وی تأکید کرد: این بسته ها باعث کاهش التهابات مسکن به خصوص 

برای مستأجران خواهد شد.
وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه بازار مسکن از نوسانات سایر 
بازارهای اقتصادی از جمله ارز و طلا تأثیر می پذیرد، افزود: طی 
هفته های اخیر قیمت جهانی طلا از انسی ۱25۰ دلار به ۱75۰ دلار 

افزایش یافته و در مقابل از ارزش دلار کاسته شده است.
اسلامی در عین حال گفت: این در حالیست که چرخه مذکور در 
ایران معکوس است که یک حرکت تخریبی است. متأسفانه عده ای 

با دشمنان ما همنوا شد ه اند.
وی با اشاره به افزایش قیمت مسکن در کشور تأکید کرد: این 
میزان افزایش قیمت هیچ منطقی ندارد. برخی سایت های اینترنتی 
اقدام به درج قیمت  می کنند؛ اما باید از آنها پرسید "چه کسی این 

واحدها را فروخته و چه کسی خریداری کرده است؟". 

وزارت کشور : 
مقدمات برگزاری 

مرحله دوم انتخابات فراهم است
موسوی دبیر ستاد انتخابات کشور از فراهم شدن مقدمات برگزاری 
انتخابات مرحله دوم یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی خبر داد.

سیداسماعیل موسوی سخنگوی ستاد انتخابات کشور گفت: بیست 
و پنجمین جلسه ستاد انتخابات کشور با موضوع برنامه ریزی برای 

برگزاری انتخابات مرحله دوم برگزار شد.
موسوی افزود: در انتخابات 2 اسفندماه سال گذشته، در ۱۱ حوزه 
انتخابیه »لنجان« و »سمیرم« در استان اصفهان، »میانه« در استان 
آذربایجان شرقی، »بیجار« در استان کردستان، »دهلران، دره شهر، 
در  فردیس«  و  اشتهارد  ایلام، »کرج،  استان  در  بدره«  و  آبدانان 
استان البرز، »اهواز، باوی، حمیدیه و کارون« در استان خوزستان، 
آباد غرب و دالاهو« در استان کرمانشاه،  »کرمانشاه« و »اسلام 
»زنجان و طارم« در استان زنجان و »کردکوی، ترکمن، بندرگز و 
گمیشان« در استان گلستان، نامزدها موفق به کسب حد نصاب لازم 
برای ورود به مجلس نشدند؛ لذا طبق قانون باید انتخابات مرحله دوم 
با شرکت نامزدهایی که بیشترین رأی را به دست آورده اند، برگزار 
شود. مدیرکل انتخابات وزارت کشور ادامه داد: بنابراین در روز جمعه 
2۱ شهریور انتخابات مرحله دوم یازدهمین دوره مجلس شورای 
اسلامی در ۹ استان برای ۱۱ حوزه انتخابیه شامل 24 شهرستان 
ان شاءا... برگزار می شود. سید اسماعیل موسوی با اشاره به تمهید 
مقدمات برگزاری انتخابات افزود: همه اقلام و امکانات مورد نیاز 
تأمین شده و در زمان مقتضی به استانها تحویل خواهد شد. علاوه 
بر آن، مانند انتخابات سراسری، در انتخابات مرحله دوم نیز هیئتهای 
بکارگیری  با  و  فعالیت خواهند داشت  بازرسی  و  نظارت  اجرایی، 
نمایندگان فرماندار، اعضای شعب، بازرسان و ناظران، رأی گیری از 

مردم آن حوزه های انتخابیه را انجام خواهیم داد.

ترامپ : 
شاید در آینده با مادورو دیدار کنم

رئیس جمهوری آمریکا گفت، او ممکن است درباره برگزاری 
نشست با نیکولاس مادورو، رئیس جمهوری ونزوئلا در آینده 

فکر کند اما نه در حال حاضر.
دونالد ترامپ، رئیس جمهوری آمریکا در مصاحبه با »آکسیوس« 
در دفتر کارش گفت: شاید درباره آن فکر کنم. مادورو دوست 
مخالف  دیدارها  با  هرگز  هم  من  باشد.  داشته  ملاقات  دارد 
دیدارها  انجام  با  ندرت  به  می دانید  که  همانطور  و  نبوده ام 
مخالفت کرده ام. همواره می گویم، با انجام ملاقات  چیز زیادی 

از دست نمی دهید. اما در حال حاضر، من آن ها را رد می کنم.
از  برای هواداری  از تصمیم دولتش  ترامپ گفت که چندان 
خوان گوآیدو، رهبر اپوزیسیون ونزوئلا حمایت نمی کند. گوآیدو 
در بحبوحه اعتراضاتی که پس از انتخابات 2۰۱۸ به راه افتاد و 
مادورو برای دومین بار پیروز انتخابات ریاست جمهوری ۶ ساله 

این کشور آمریکای لاتین شد، برای عزل او تلاش کرد.
ترامپ در مصاحبه روز جمعه با آکسیوس که یکشنبه منتشر 
شد، گفت: گوآیدو انتخاب شد. فکر می کنم که لزوما طرفدار آن 
نبودم اما گفتم برخی ها آن را دوست داشتند، بعضی ها نداشتند. 
مشکلی با این ندارم. فکر نکنم، این یکی یا آن یکی خیلی 
معنادار بوده باشد. می توانستم با آن یا بدون به سر کنم اما بسیار 

قاطع علیه اتفاقاتی بودم که در ونزوئلا رخ می داد.
ژانویه 2۰۱۹، گوآیدو که ریاست مجمع ملی ونزوئلا را در دست 
داشت، برای برکناری مادورو از قدرت خود را "رئیس جمهوری 
موقت" نامید. ایالات متحده و چندین کشور غربی از گوآیدو 
حمایت کردند اما روسیه، چین و ترکیه و دیگر کشورها حامی 
رسمیت  به  ونزوئلا  قانونی  رهبر  تنها  را  او  و  بودند  مادورو 
سرنگونی  برای  تلاش  به  را  واشنگتن  مادورو  می شناسند. 
دولتش برای تصرف ثروت های نفتی ونزوئلا متهم کرده است.

رئیس جمهور اوکراین :
ایران به تعهدات خود 

عمل نکند شکایت مي کنيم
رئیس جمهور اوکراین تهدید کرد که ممکن است علیه ایران به 

دادگاه های بین المللی شکایت کند.
دگلوب گزارش داد، »ولادیمیر زلنسکی«، رئیس جمهور اوکراین 
مدعی شد: اگر دولت ایران به تعهدات خود در مورد هواپیمای 
اوکراینی عمل نکند، مجبوریم به دادگاه های بین المللی علیه 

ایران شکایت کنیم.
رئیس جمهور اوکراین مدعی شد: این موضوع فقط مربوط به 
جعبه های سیاه نیست. آنها چیزهای دیگری نیز قول داده اند. 
آنها باید بطور رسمی عذرخواهی کنند. آنها باید خسارت کافی را 
بپردازند. آنها باید آنچه را که وعده داده اند را انجام دهند. در غیر 
اینصورت، ما گزینه دیگری نخواهیم داشت. وی افزود: ایران 
علت تاخیر در ارسال جعبه های سیاه را کرونا اعلام کرده است، 

اما این مشکل نمی تواند تا همیشه بماند. 

به زودي ؛
بالون های کره شمالی 

به سمت سئول پرواز خواهند کرد
همسایه  علیه  جویانه  تلافی  اقدامات  اجرای  از  شمالی  کره 

جنوبی خود در آینده نزدیک خبر داد.
به گزارش الجزیره، کره شمالی اعلام کرد که هزاران بالون و 
میلیون ها اعلامیه تحت عنوان "مجازات تلافی جویانه علیه 

کره جنوبي" آماده کرده است.
جزئیات این تصمیم یک روز پس از آن در رسانه رسمی کره 
شمالی مطرح شد که برای شروع کمپین علیه کره جنوبی اعلام 
آمادگی کرده بود. پناهندگان کره شمالی که در کشور همسایه 
به سر می برند رژیم کیم جونگ اون را به نقض حقوق بشر 
و جاه طلبی های هسته ای متهم می کنند. این اعتراضات از 
طریق اعلامیه هایی که به بالن متصل شده از مرز دو کره به 
پرواز درمی آیند. خبرگزاری رسمی کره شمالی درباره این خبر 
نوشت: آماده سازی برای بزرگترین توزیع اعلامیه علیه دشمن 

تقریبا تکمیل شده است.
و  شمال  ارتباطی  مشترک  دفتر  گذشته  هفته  شمالی  کره 
جنوب منفجر کرد که در واکنش به ارسال بالن های اهانت 
آمیز توسط چند فراری افراطی کره شمالی انجام گرفت. دفتر 
مشترک ارتباطی در 27 آوریل 2۰۱۸ در پی توافق سران دو 
کره تاسیس شد. در این دفتر از سال 2۰۱۸ بین ۱5 تا 2۰ نفر 
نماینده از طرف شمال و جنوب به طور مداوم حضور داشتند که 
نمایندگان کره جنوبی در طبقه دوم و نمایندگان کره شمالی در 

طبقه چهارم مستقر بودند.

رئیس ستاد مشترک ارتش یونان : 
جنگ با ترکيه گسترده خواهد بود

رئیس ستاد مشترک ارتش یونان گفت نبرد محتمل با ترکیه 
تنها به جنوب اژه محدود نخواهد شد بلکه به جبهه های دیگر 
گسترش خواهد یافت. رئیس ستاد مشترک ارتش یونان  گفت 
نبرد با ترکیه ]در صورت وقوع[  تنها به جزیره »کاستلوریزو« 
در جنوب اژه،  محدود نخواهد شد بلکه به جبهه های دیگر 

گسترش خواهد یافت.
فلوروس«  مرینی«، »کنستانتینوس  »اکاثی  وبگاه  نوشته  به 
رئیس ستاد مشترک ارتش یونان گفت که بحران محدود به 
یک منطقه خاص  نیست و بعید است که اتفاقی در این جزیره 

بیفتد و به مکان های دیگر توسعه نیابد.
وی تاکید کرد که تمرین های نظامی در حال انجام است و 
قرار است در آینده نیز اجرا شود. به نوشته این وبگاه، فلوروس 
خاطرنشان کرد که ممکن است »رجب طیب اردوغان « رئیس 
جمهور ترکیه آنچه را که می گوید انجام دهد، اما ما نیز آنچه را 

که ما می گوییم  انجام می دهیم.
مسلح  »نیروهای  افزود:  یونان  ارتش  مشترک  ستاد  رئیس 
یونان یک نیروی دریایی و هوایی سازمان یافته هستند. مقابله 
با آنها بسیار دشوار است و هزینه گزافی خواهد داشت و این را 

همسایگان ما می دانند.«
چندی قبل منابع مطلع از تقابل یک ناوچه و بالگردهای یونان 
با یک  فروند کشتی باری ترکیه که عازم لیبی بود خبر دادند. 
این تقابل در دریای مدیترانه رخ داد و طی آن یک ناوچه یونانی 
سعی کرد کشتی باری ترکیه که عازم لیبی بود را متوقف کند. 
به گفته منابع خبری، بالگردهای نظامی یونان نیز برای متوقف 

کردن این کشتی ترکیه وارد عمل شدند.

وزیر راه و شهرسازی گفت: سال گذشته بانکها 
و  ساختمان  بخش  به  تومان  میلیارد  هزار   ۶۸
مسکن تسهیلات داده اند که کمتر از ۱۰ درصد 

تسهیلات بانکی در بخش کسب و کارها بود.
نامه  تفاهم  امضای  مراسم  در  اسلامی  محمد 
ساخت 2۰ هزار واحد مسکونی در استان تهران با 
بیان اینکه دولت باید زمینه خانه دار شدن مردم 
را با سیاستگذاری مناسب و تصمیم سازی ساده و 
روان تسهیل کند، افزود: سازنده نیز باید با استفاده 
از این فرصت مناسب در یک دوره مشخص اقدام 
به ساخت و ساز کند و مردم با هر استطاعتی که 

دارند بتوانند از مسکن مناسب بهره مند شوند.
تولید  جریان  پایدار شدن  بدنبال  ما  افزود:  وی 
علت  حاضر  حال  در  جامعه هستیم.  در  مسکن 
التهاب در  التهاب زایی در بخش مسکن وجود 
آنها  اتفاق  به  قریب  کنترل  و  موازی  بازارهای 
است؛  شهرسازی  و  راه  وزارت  اختیار  از  خارج 
بازار مسکن تابعی از این متغیرها است و ما از 

آن اثر می پذیریم.
وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: با هجوم منابعی 
می آید  مسکن  و  زمین  ساختمان،  بخش  به  که 
بحرانی ترین  از  یکی  در  مردم  و  هستیم  مواجه 
شرایط بخش مسکن هستند اما نباید هیجان زده 

شویم و از سیاست های تولید مسکن جا بمانیم.
وی افزود: روند تولید و عرضه مسکن در کشور 
دو آدرس بیشتر ندارد. یکی پروانه های صادره از 
سرمایه هایی  دیگری  و  هاست  شهرداری  سوی 
که بخش های مختلف در بخش انبوه سازی وارد 

بخش مسکن می کند.

کمترین  گذشته  سال  چند  در  اسلامی  گفته  به 
هزار   ۳۰۰ حدود  کشور  در  ساز  و  ساخت  تعداد 
پروانه ساختمانی در سال بود اما نیاز جامعه آماری 
ما ۹۰۰ هزار واحد است که 2۰۰ هزار واحد آن 
روستایی و 7۰۰ هزار واحد، شهری است. تفاضل 
که  واحدی  هزار   ۳۰۰ با  واحد  هزار   7۰۰ این 
سالانه ساخته می شود همان 4۰۰ هزار واحدی 
مسکن،  ملی  اقدام  طرح  در  که  بود  خواهد 

هدفگذاری شده است.
وزیر راه و شهرسازی یادآور شد: مسکن مهر در 
مختلف  استان های  در  ترتیب  به  آینده  ماههای 
به اتمام می رسد و تا آبان ماه کل طرح مسکن 
تعاون  وزارت  کمک  با  شد.  خواهد  نهایی  مهر 
تعاونی های  مشکل  رفع  دنبال  به  دادگستری  و 
ساز  و  ساخت  پروژه  که  هستیم  مهری  مسکن 
آنها به دلیل مشکلات قضائی متوقف شده است.

اسلامی افزود: همچین از ماه جاری روند افتتاح 
ملی مسکن  واحدی طرح  هزار  پروژه های 4۰۰ 
آغاز خواهد شد و در  استان های مختلف  نیز در 
احداث  واحدهای  بوده اند  پیشتاز  که  استان هایی 

شده به مردم تحویل می شود.
وی تصریح کرد: ما متعهدیم تا 4۰۰ هزار واحد 
اراضی  و  مشخص  نشان  و  نام  با  شده  تعهد 

مرغوب شهری تعیین تکلیف شود.
وزیر راه و شهرسازی درباره رفع مشکلات انبوه 
سازان گفت: یکی از موانع اصلی که برداشته شد 
حذف حقوق صاحبان سهام در تسهیلات بانکی 
بود که سازنده باید 25 درصد آن را واریز می کرد 
و این مشکل برطرف شده است. همچنین مانع 
دیگر که واریز مبلغ مقطوع بیمه و مالیات از سوی 

سازندگان بود نیز برطرف شده است.
گفت:  فرسوده  بافت  نوسازی  درباره  اسلامی 

بافت  نوسازی  در  کشوری  متوقف  عملکرد 
فرسوده، پیشرفت 5۰ درصدی بازسازی بافت های 
فرسوده از دهه 7۰ تا امروز بوده است. در تهران 
مشکل اصلی ریزدانه بودن واحدها و خود مردم 

باید وارد ساخت شوند.
نفر  هزار   27 کشور  سطح  در  داد:  ادامه  وی 
به  فرسوده  بافت  نوسازی  وام  دریافت  برای 
را  وام  این  نفر  هزار   ۱2 و  شده  معرفی  بانک 
دریافت کرده اند. همچنین 45 هزار واحد نیز در 
که  افرادی  تا  داده ایم  تخصیص  کشور  سراسر 
این  در  کنند  نوسازی  را  خود  واحد  می خواهند 

منازل ساکن شوند.
بخش  به  بانکی  تسهیلات  درباره  اسلامی 
بانک ها  گذشته  سال  گفت:  مسکن  و  ساختمان 
کارها  و  کسب  به  تومان  میلیارد  هزار  هزار 
و  تازه  پول  آن  از  درصدی  که  دادند  تسهیلات 
درصدی هم استمهال و تجدید قرارداد وام های 
و  تومان  میلیارد  هزار  فقط ۶۸  اما  بودند.  قبولی 
کمتر از ۱۰ درصد آن به بخش مسکن آمده است.

وی افزود: رئیس جمهور به بانک مرکزی ابلاغ 
کرد و در حال حاضر به کلیه بانک ها نیز ابلاغ 
شده است که بانک ها 2۰ درصد تسهیلات خود 
این  که  بدهند  مسکن  و  ساختمان  بخش  به  را 
2۰ درصد بر اساس برآوردهای ما تا ۱۰۰ هزار 
کرده ایم  بینی  پیش  بود.  خواهد  تومان  میلیارد 
اگر 5۰ درصد آن فقط به بخش مسکن بیاید که 
معادل 5۰ هزار میلیارد تومان است همراه با آورده 
مردمی به یک چرخه مالی گسترده برای ساخت 

و ساز تبدیل می شود.

وزیر راه و شهرسازی :

کمتر از ۱۰ درصد تسهیلات به بخش مسکن آمده است

عضو کمیسیون اصل ۹۰ مجلس :

چشم دولت به آمریکا و دلش با اروپاست

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس :

دولت اگر بخواهد قیمت ارز را کنترل می کند!

مدیرکل دفتر حقوقی ستاد مبارزه با مواد مخدر :

قانون مبارزه با مواد مخدر عقب تر از پدیده قاچاق است

معاون وزیر بهداشت :

آزمایش  کرونا فقط با تجویز پزشک انجام مي شود

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس :

حذف ارز دولتی واردات لاستیک بی تدبیری دولت است

شماره 2168- سه شنبه 3 تير 1399


